
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 22. 10. 2024 v FIT ČVUT

19:30 -Bára zahajuje schůzi

Účast:
- Barbora Karlíková
- Stanislav Lepič
- Albert Havliček (online)
- Matyáš Rak - rakmaty (online)
- Petr Vilímek
- Vojtěch Kopal (online)
- Andrea Jeřábková - Anžu
- Matěj Široký
- Vít Bezouška
- Tobiáš Max Balaš
- Matyáš Hronek
- Marek Vospěl
- Kryštof Machart
- Oliver Tušla
- František Tichý (online)
- Ondřej Štorc (online)
- Šimon Rataj

Zahájení minutou ticha na památkuMilana Kurky.

1. Schválení programu schůze

Standa: Navrhuji změnit u stanov typ na hlasování, abychom hlasovali o záměru
předložení změn stanov legislativní skupině.
Rakmaty: Souhlasí

Usnesení 10-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu schůze z 24. 9. 2024 (typ: hlasování, čas: 5 minut)
3. Revize návrhu stanov (typ: hlasování, čas: 20 minut)
4. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 10 minut)

a. Akce prvák
b. Deskovky
c. FITrip

5. Update k nadcházejícím akcí (typ: diskuze, čas: 15 minut)
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Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 22. 10. 2024 v FIT ČVUT

a. Lan Párty
b. EY workshop
c. Pub Quiz
d. Teambuilding
e. FITvánoce
f. FIT párty (FSP?)

6. Různé (typ: diskuze, čas: 15 minut)

4-0-0 Usnesení přijato

2. Schválení zápisu schůze z 24. 9. 2024

Usnesení 10-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 24. 9. 2024 v podobě
zaslané domailu členům Představenstva v 19:46.
4-0-0 Usnesení přijato

3. Revize návrhu stanov

Bára uvádí téma, vysvětluje organizaci klubu FIT++, členění pod SU a nutné změny, s
jejichž myšlenkou byly úpravy stanov započaty.

Standa představuje podobu stanov a konkrétní změny v novém návrhu. Ptá se, jaké
operace s členstvímmohou být automatizované.
Štěpán: Maily mohou chodit automaticky, ale operace prodloužení musí být udělaná
člověkem s pověřením. Tam evidujeme, kdo ji provedl (ale nemusíme).

Standa: Čestné členství je nový paragraf. Odebereme věci ohledně povinností čestných
členů, ty se dědí rovnou z členů.
Štěpán: Do povinností bychommohli přidat “nepoškozovat dobré jméno klubu”, aby
se v případě potřeby dalo o něco opřít při vyhazování.
Bára: Nahradíme tam i trvalé za neexpiruje, aby z toho neplynulo, že je nezrušitelné.

Diskuze o tom zda je čestný člen členem. Vzneseme to jako dotaz na schůzi s
legislativní komisí SU ČVUT.

Diskuze pokračuje k popisu Představenstva. U ekonomické činností je třeba ošetřit,
aby byly změny na poslední chvíli umožněny i bez schválení Představenstva. Úprava
provedena tak, že Představenstvo bude schvalovat záměr ekonomické činnosti FIT++.
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Diskuze pokračuje o délce řádného funkčního období a funkčního období
Představenstva.

Bára: Jsou všichni takhle s dokumentem spokojeni? Můžeme ho takto předložit
legislativní komisi?
Standa: Potřebujeme přehledný diff stanov a ideálně se v co největším počtu sejít s
legislativkou. Prosím Berta, aby diff připravil.

Usnesení 10-03
Představenstvo FIT++ schvaluje návrh úprav stanov FIT++ k předložení legislativní
skupině SU ČVUT.
4-0-0 Usnesení přijato

Bára: Todo tedy, Albert udělá diff stanov a já zařídím schůzi s legislativkou.

4. Zhodnocení proběhlých akcí

Bára uvádí bod. Začíná se Akcí Prvák.

Matěj: Bylo relativně málo studentů, co potřebovali pomoct. Příští rok bychom se
mohli přesunout na staré místo před turnikety. Letos jsme byli u tubusu přímo naproti
výtahům.
Rakmaty: Jo, to je slabší místo.
Matěj: První týden taky prvákům odpadlo hodně cvičení, tak se moc neptali na
místnosti, přednáškovky jsou relativně jednoduché najít.
Vít B.: Proč je akce jen první 3 dny?
Anžu: Je to zastřešeno SU ČVUT a oni akci vypisují na 2 dny. My děláme už ten 3. den
navíc. 5 dní bychom personálně neobsadili.
Bára: Akce prvák teda asi guth, jak dopadlo navázání kontaktu s architekty?
Matěj: Jo, bavili jsme se, jsou otevřeni nějaké spolupráci, ale od akce prvák jsme s nimi
nekomunikovali. Rádi by obnovili grilování před fakultou, FIT++ tam prý obvykle
pomáhalo. Nevím, proč to přestalo. Asi to přerušil covid.

Bára: Pojďme dál na deskovky.
Šimon: Všechno bez problémů.
Matěj: Skoro rekordní návštěvnost, ~90 lidí podle prezence. Lidi se točili, takže jsme
se vešli.

Bára: Fitrip?
Marek: Úspěšně a bez ztrát.
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Bára: Průběžně probíhají i OSS, tam by se hodil feedback a jak s tím dál, nějaké řešení
nad progtestem apod.
Standa: To je pak nebezpečné s těmi čtvrtky, jsou tam jiné workshopy nebo FIT
Vánoce. Už taky není budget na free jídlo na každémworkshopu.

Bára představuje program studenti sobě, který se dá využít k částečnému financování
těchto akcí.

Marek: Na OSS by se hodilo i nějaké git orientované téma. Hodně lidí s tímmá ze
zkušenosti problém - ohledně autentizace s GitLabem, nebo commitování.
:baraLikesThis:

5. Update k nadcházejícím akcím

Bára otevírá diskuzi LAN Párty.
Vojta: Zatím hapruje se shánění konzolí a VR (máme 1), těsně před akcí se v učebně
bude konat konzultace od pana Richtera, je ochotný skončit dřív, pokudmu
pomůžeme s úklidem.
Standa: Konzole nejsou úplně nutné. Jsou tam ze zvyku, protože je někdo přivezl na
poslední LANku, ale nemusíme se na to vázat. VR by tam být mělo.
Rakmaty: Můžeš zkusit napsat výzvu do LAN Párty kanálu.
Kryštof: Kdybyste chtěli, mám Xbox 360 i s Kinectem.
Standa: Proč ne
Vojta: Proč ne. Zbývá ještě dořešit občerstvení. Věřím že s tímmá někdo větší
zkušenosti a rád bych požádal o pomoc.
Matěj: Napiš mi PM a vyřešíme to.
Rakmaty: Můžeš klidně půjčit pípu ze SH.
Vojta: Zatím jsem neřešil alkohol, s tím je obecně problém.
Matěj: Dořešíme, guth.

Bára: EYWorkshop. Máme naplánovaný další workshop na pentesting v praxi, pokud
vás to někoho zajímá, je to super. Máme tam hodně lidí, cca¾ co nejsou členové
FIT++, tak bych zhodnotilaé, že PR super. Teďmáme 22 registrovaných.
Standa: Minule jsmeměli podobně, ale hodně lidí na poslední chvíli nepřišlo, apod,
tak s tím jen počítejte.

Bára: Pub Quiz. Příští týden v úterý, je teď málo přihlášených, zpropagujte to prosím
dál mezi kamarády. Začíná se v 18. Já tam nebudu. Zítra je k tomu organizační
meeting, budeme testovat Vojtův software, který si sám píše a chce používat.
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Standa: Vojta měl včera PQ v ISC Hubu, vypadalo to dobře. Je tu btw strašně moc Pub
Quizů, jsou teď všude, všichni to dělají.

Bára: FIT Párty.
Standa: FSP (fond studentských projektů) už má stanovené podmínky a měli bychom
si požádat. Neschválí úplně všechno, berou hlavně na větší jednorázové akce. Jakmile
se to podá, tak se ta akce ale musí udělat. Podává se do 15.11., musímemáknout. Je to
pro čerpání v roce 2025.
Bára: Je tu někdo, kdo by se chtěl ujmout organizace?
Rakmaty: Rád bych se podílel.
Standa: Já nastuduju FSP a pomůžu podat, ale nebudu hlavní org.
Bára: Pověřuji vás dva vyřešením FSP, klidně si sežeňte další lidi.

Bára: Teambuilding.
Matěj: Je v řešení, ještě nemáme datum. Marek je organizátor.
Bára: Politika pro teambuilding je, že je to akce pro lidi s podepsanou smlouvou. Může
se podepsat i v den akce, za standardních pravidel (je aktivní a už pomáhal).

Bára: FIT Vánoce. Kdo si to vezme na starost?
Šimon s Matějem se přihlásili.
Rakmaty: Bookněte si asap datummístnosti, ať tam nevleze učitelská párty.

Štěpán: Rád bych rozjel Hackathon, umožnit studentům pomáhat s nějakými malými
QoL změnami v projektech pod učiteli nebo školou na FITu. Šlo by o pravidelnou akci
každé září, ale první ročník by byl zkušebně už příští únor, celý měsíc. Rád bych akci
schoval pod FIT++, studenti by pomáhali řešit issues nabídnuté garanty projektů nebo
implementovali vlastní nápady. Jaký na to máte názor?
Matěj: Pokud budeš mít dostatek projektů pod tu akci (třeba 10), tak je to ok.
Bára: Mně se to líbí, ale umožnila bych účast v týmech.
Štěpán: Ok, začnu na tom dělat.

6. Různé

Bára uvádí téma informováním o komunikaci s SU o dalším přidělování mailů klubům.
Standa: Můžeme požádat o maily podle rolí, to ještě vyřešíme.

Bára: Pojďme ještě vyřešit ty PR předměty. Pokud se jedná o nákup nad 10k, musíme
udělat soutěž.
Standa: 15k jsme vypočítali na nick nacky a zbylé peníze by se daly na trika.

Stránka 5 z 6



Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 22. 10. 2024 v FIT ČVUT

Diskuze se ubírá nadáváním na českou byrokracii a vzpomínáním na jednoduché časy
ve Švédsku.

Standa: Zpět k tématu. Nick nacky zařídí Bára, trika Matěj s pomocí Berta, ten to dělal
minule, tak se homůžeš ptát.
Matěj: Bacha na tenčí lajny na kelímkách, pak to nevydrží.
Bára: Dobroš

Standa: Verča námmoc děkuje a přeje nám zdraví. Je ráda že nás má.

21:39 - Bára ukončuje schůzi.
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